
 

 

 

 

 
 

Motie: De wijkagent beter bekend 
 
De gemeenteraad in vergadering bijeen op 9 november 2021. 
 
Constaterende dat: 
Beter voor Rijswijk van mening is dat de wijkagent het primaire aanspreekpunt is voor de 
veiligheid in de wijk; 
 
Vele Rijswijkers desondanks niet weten wie hun wijkagent is en hoe gemakkelijk contact te 
leggen. 
 
Overwegende dat: 

- De wijkagent een onmisbare en waardevolle schakel in de veiligheidsketen is; 

- De wijkagent is een belangrijke contactpersoon in de wijk en laagdrempelig kan 

worden aangesproken. Deze benadering is essentieel; 

Verzoekt het college: 
 

- Samen met politie-eenheid Rijswijk op korte termijn te zorgen voor brede 

bekendheid van bewoners met hun wijkagent. 

- In samenwerking met de politie meer informatie geven over het takenpakket (voor 

welke zaken je de wijkagent aanspreken en op welke wijze hij/zij eenvoudig 

bereikbaar is. 

- Op de gemeentewebsite per wijk de wijkagent voor te stellen met foto en 

contactgegevens. 

- In samenwerking met de politie-eenheid Rijswijk naar alle mensen thuis een brief 

versturen met foto en contactgegevens van de wijkagent 

En gaat over tot de orde van de dag 
 
Raadslid Beter voor Rijswijk 
Dennis Cupedo  
 
 


